
 
Protokół Nr 16/2015 

z posiedzenia   
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

odbytego w dniu 28 października 2015 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 830. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XII Sesję Rady Miejskiej. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Przebieg Komisji był następujący: 
 
Ad1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 
Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, Skarbnika Miasta – Iwonę Kubiak, 
Naczelników Wydziałów: Martę Budną z Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych, Agnieszkę 
Miszczor z Gospodarki Przestrzennej, Ewelinę Szulakiewicz z Gospodarki Komunalnej oraz 
członków komisji.  
 
Ad2. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  
a) w sprawie przystąpienia przez Miasto Białogard do realizacji partnerskiego projektu 
pozakonkursowego w ramach Działania 7.1. Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 na lata 2015–2017,  
Projekt uchwały przedstawiła: 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Marta Budna. 
Uzasadnienie: 
Miasto Białogard przystępuje do realizacji projektu pozakonkursowego na rzecz integracji 
osób i rodzin zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, ukierunkowanego na 
aktywizację społeczno-zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, 
społecznej i zawodowej. Projekt będzie realizowany tak jak w poprzednim okresie we 
współpracy z Powiatem Białogardzkim, Gminą Białogard, Gminą Tychowo oraz Gminą 
Karlino. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 3(jednogłośnie). Opinia pozytywna.  
b) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, 
Projekt uchwały przedstawiła: 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Agnieszka Miszczor. 
Uzasadnienie: 
Parafia rzymskokatolicka pw. Narodzenia NMP w Białogardzie w dniu 2.10.2015r. wystąpiła 
do Rady Miejskiej Białogardu z wnioskiem o udzielenie dotacji na prace konserwatorskie  
i roboty budowlane przy zabytku, gotyckim kościele parafialnym pw. Narodzenia NMP  
w Białogardzie, pochodzącym z XV w., który decyzją Prezydium Wojewódzkiej Rady 
Narodowej w Koszalinie z dnia 25.09.1954r. wraz z otoczeniem i wystrojem wnętrz wpisany 
jest do Wojewódzkiego Rejestru Zabytków pod numerem 40.  Zgodnie z wnioskiem o 
udzielenie dotacji, prace konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytku mają polegać na 
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pracach zabezpieczająco-konserwatorskich przęsła środkowego sklepienia i ścian w 
prezbiterium. Kwota dotacji na te prace wynosi 100 tys. zł.  
i stanowi 29,41% nakładów koniecznych na wykonanie tych prac. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c)  zmieniająca   uchwałę   w   sprawie  zasad  wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu miasta, 
Projekt uchwały przedstawiła: 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Ewelina Szulakiewicz. 
Uzasadnienie: 
W projekcie dokonuje się zmiany w pkt. 8, ust.1, §3a, w którym określono minimalne  
i maksymalne progi kryterium dochodowego dla osób ubiegających się o zawarcie umów 
najmu na lokal komunalny na czas nieoznaczony. Proponuje się zniesienie kryterium 
dochodowego minimalnego i pozostawienie tylko kryterium dochodowego maksymalnego. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d)  w sprawie opłaty targowej,   
Projekt uchwały przedstawiła: 
Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 
Uzasadnienie: 
Zgodnie z przepisami opłata targowa traci swój obligatoryjny charakter i staje się opłatą 
fakultatywną. Począwszy od 2016 r. Rada Miejska może, ale nie ma obowiązku 
wprowadzenia opłaty targowej, podobnie jak to ma miejsce w stosunku do opłaty  
od posiadania psów. Burmistrz Miasta proponuje wprowadzenie także w 2016r. i latach 
następnych opłaty targowej, jako źródła dochodu budżetowego Miasta. Projekt tej uchwały 
określa stawki opłaty targowej, zarządzania pobór opłaty targowej w drodze inkasa, określa 
inkasentów opłaty targowej oraz wynagrodzenie, a także wprowadza zwolnienia 
przedmiotowe od opłaty targowej. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
e) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
Projekt uchwały przedstawiła: 
Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 
Uzasadnienie: 
Obowiązujące w danym roku podatkowym stawki ulegają corocznie zmianie na następny rok 
podatkowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen, towarów i usług konsumpcyjnych 
w okresie I półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego 
okresu roku poprzedniego, a Minister Finansów ogłasza corocznie, w drodze obwieszczenia, 
górne granice stawek kwotowych podatku od nieruchomości na każdy rok podatkowy z 
uwzględnieniem tego wskaźnika. Załączone zestawienie obrazuje proponowane zmiany 
poszczególnych stawek kwotowych podatku od nieruchomości na rok 2016 z uwzględnieniem 
ustalonych w obwieszczeniu Ministra Finansów górnych granic stawek kwotowych tego 
podatku na rok 2016.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 1, wstrzymało się - 0. Opinia pozytywna.   
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f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 
Projekt uchwały przedstawiła: 
Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 
Uzasadnienie: 
Zmiany w dochodach przedstawiają się następująco: Dział 700, rozdz. 70005 – zwiększenie 
dochodów o kwotę 15.093,00 zł, wpływ odszkodowania od ubezpieczyciela za szkodę na 
budynku Bat. Chłopskich 12. Zmiany w wydatkach przedstawiają się następująco: Dział 700, 
rozdz. 70005 – zwiększenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 14.000.00 zł, na zadanie 
„Modernizacja budynków i lokali komunalnych” realizowane przez Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej z przeznaczeniem na gazyfikację lokalu komunalnej, oraz 
zakup usług remontowych o kwotę 36.093,00 zł. Dział 750, rozdz. 75095 – zwiększenie 
wydatków o kwotę 41.064,06 zł na koszty zarządzania projektu „Przeciwdziałanie 
wykluczeniu cyfrowemu na terenie gmin zrzeszonych w Związku Miast i Gmin Dorzecza 
Parsęty” w związku z aneksem zwiększającym wartości projektu. Dział 757, rozdz. 75704 – 
zmniejszenie kwoty zaplanowanych poręczeń o kwotę 179.655,00 zł. Dział 801, rozdz. 
80101, 80110, 80149 – zmniejszenie wydatków szkół o kwotę 230.722,06 zł, z czego 
144.000,00 zł stanowi kwotę wydatków remontowych w Szkole Podstawowej Nr3, pozostała 
kwota stanowi oszczędności szkół. Dział 854, rozdz. 85401 – zmniejszenie wydatków szkół o 
kwotę 16.487,00 zł. Dział 900, rozdz. 90004 – zwiększenie wydatków o kwotę 34.000,00 zł – 
dopłata na utrzymanie zieleni w mieście dla ZGKiM Sp. z o. o. Rozdz. 90013 – zwiększenie 
wydatków inwestycyjnych łącznie o kwotę 100.000,00 zł – tj. na zadanie „Budowa kojców” 
w schronisku dla zwierząt. Rozdz. 90095 – zwiększenie wydatków o kwotę 15.000,00 zł na 
koszty zarządzania projektu „Działania infrastrukturalne na rzecz poprawy stanu środowiska 
w obiektach użyteczności publicznej na terenie Dorzecza Parsęty”. Dział 921, rozdz. 92109 
oraz 92116 – zwiększenie dotacji podmiotowych dla Centrum Kultury i Spotkań Europejskich 
o kwotę 27.000,00 zł z przeznaczeniem na organizację imprez kulturalnych, oraz 
Białogardzkiej Biblioteki Publicznej o kwotę 27.800,00 zł na przygotowanie czytelni 
księgozbioru Aleksandra Kwaśniewskiego. Dział 926, rozdz. 92601 – zwiększenie dopłaty na 
bieżące funkcjonowanie Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. o kwotę 
20.000,00 zł. Rozdz. 92695 – zwiększenie wydatków związanych z zakupem usług w zakresie 
sportu o kwotę 12.000,00 zł. Przychody i rozchody oraz wynik budżetu pozostają bez zmian.    
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw – 0, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 
g)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 
Projekt uchwały przedstawiła: 
Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 
Uzasadnienie: 
W załączniku nr 1 do projektu uchwały dokonuje się zmiany wartości wynikających ze zmian 
w budżecie Miasta Białogard na 2015r. W załączniku nr 2 wykaz przedsięwzięć wieloletnich 
dokonuje się zmian w wartości zadań: 1. „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na 
terenie gmin zrzeszonych w ZMiGDP”, łączne nakłady inwestycyjne zwiększa się o 
117.969,14 zł  do kwoty 122.759,61 zł, limit wydatków na rok 2015 zwiększy się o kwotę 
41.063,29 zł, do kwoty 79.053,76 zł, oraz ustala się limity wydatków na lata 2016-2020  
w wysokości 8.747,17 zł w każdym roku. Wartość projektu przypadającego na Miasto 
Białogard wyniesie 1.581.075,15 zł. 2. „Działania infrastrukturalne na rzecz poprawy stanu 
środowiska w obiektach użyteczności publicznej na terenie Dorzecza Parsęty”, limit 
wydatków na 2015r. zwiększa się o kwotę 20.000,00 zł. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 
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Przewodniczący komisji – powiedział, że radni otrzymali opinię zespołu do zaopiniowania 
kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie.  
Opinia w załączeniu.  
W związku z tym komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekty uchwał kandydatów na 
ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie. Powołany zespół po dokonaniu analizy 
zgłoszeń stwierdził, że 8 zgłoszeń kandydatów na ławników należy pozostawić bez dalszego 
biegu, ponieważ zgłoszenia tych kandydatów nie spełniają wymagań formalnych. W wyniku 
weryfikacji zgłoszeń zespół pozytywnie zaopiniował 7 zgłoszeń na ławników do Sądu 
Rejonowego w Białogardzie oraz 9 zgłoszeń do Sądu Rejonowego w Białogardzie z zakresu 
prawa pracy.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały. Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
 
Ad3. 
Spraw różnych nie wniesiono. 
 
Ad4. 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godz.900. 
 
 
 
Protokołowała: 
D. Holczewska - Szydłowska 

 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji: 
    
                /-/ Daniel Glinka 


